
Protokoll -sektionens styrelse
18 oktober 2016

Protokoll från styrelsemöte F07–HT16
Styrelserummet, kl. 12.15 onsdagen den 12 oktober 2016

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joost Kranenborg
Oskar Linander
Lovisa Svensson
Ivar Vänglund
Alexandra Sjösten
Johan Carlström
Karl Tengelin
Felix Agner
Victor Lantz

Sofia Leonardsson fr.o.m.
§7
Sofie Hellmark
Linnea Rosenbecker
Niklas Ingemansson
Petter Karlow Herzog
Jakob Navrozidis
Johanna Engman
Linus Blomgren

Maria Gunnarsson
Karin Odin
Samuel Lundberg
Ebba Toreheim
Johanna Wilroth
Andreas Emilsson fr.o.m. §7
Joakim Arpe fr.o.m. §7

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Sanningsminister Alexandra Sjösten utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera
protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen som den låg.

§ 6 Meddelanden

Kassör Ivar Vänglund meddelade att det var fullt upp med att fixa preliminär rambudget och
att mer input behövdes för budgeten.

Cafémästare Sofie Hellmark meddelade att caféet letade nya nyckelpigor till läsperiod 2.

Kulturkinister Victor Lantz meddelade att det var älgresa den 15 oktober och betalning för detta
skulle ske den 13 oktober.
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§ 7 Jubileumsbudgeten

Jubeldespot Linus Blomgren presenterade budgeten för för -sektionens jubileumsbal. Se bilaga
till protokollet. Balen var budgeterad till – 23 675 kr. Totalt var hela jubileumsveckan budgeterad
till – 50 000 kr. Styrelsen tyckte att budgeten över lag såg bra ut.

Styrelsen beslutade

att godkänna budgeten för balen.

Vidare efterfrågade Blomgren vissa faciliteter i samband med jubiléet. Styrelsen tyckte det var
okej att Blomgren bokade -bilen för hela jubileumsveckan. Vidare föreslog styrelsen att Blom-
gern pratade med prylmästare vad gällde accesser och med kassör vad gällde betalkort.

§ 8 Citrusdagen

Cafémästare Sofie Hellmark meddelade att det är småcitrusdagen den 25 oktober. Hellmark
tyckte det hade varit kul om den första småcitrustisdagen uppmärksammades och detta genom
att bjuda på småcitrusfrukter. Hellmark föreslog att äska pengar ur styrelsedisponibelt till detta.
Styrelsen tyckte det var en bra idé att muntra upp -sektionens medlemmar med småcitrus under
tentamensveckan.

Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 200 kr ur styrelsedisponibelt för småcitrus till citrusdagen.

§ 9 Styrelsevalsgate

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att det i stadgarna stod att ”vid en första valomgång
måste kandidat uppnå absolut majoritet för att bli vald” och ”vid en andra valomgång deltar
högst två kandidater”. Detta fungerar inte för poster där flera personer väljs, till exempel val-
beredningen, sexmästarposter och styrelseledamoter. Styrelsen kom fram till att en proposition
borde skrivas i frågan men att det var svårt att tänka ut ett praktiskt valsätt för poster där fler
än en person sökes. Kranenborg skulle rådfråga ordförandekollegiet.

§ 10 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johan Andersson F08–HT16
F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F09–HT16
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F09–HT16
F12–VT16 Tack och arbetskostnader Joost Kranenborg F11–HT16
F13–VT16 Caféets ekonomi Sofie Hellmark F11–HT16

§ 11 Övrigt

Kassör Ivar Vänglund meddelade att en faktura för tre pikéer till studierådet inkommit. Fakturan
var högre än förväntat vilket var problematiskt.

Styrelsen beslutade
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att göra ett budgetavsteg på upp till 470 kr på arbetskläder till studierådet men att innan
fakturan betalas undersöka varför fakturan var dyrare än förväntat.

Vice ordförande Oskar Linander meddelade att försäljningen av mat under kvällsSMURF gick
100 kr i vinst vilket inte var önskvärt. Styrelsen föreslog att lösa detta bland annat genom att
lyxa till maten under kommande sektionsmöte.

§ 12 Nästa möte

Nästa möte sattes till tisdagen den 1 november kl. 12.15 i styrelserummet.

§ 13 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande

Lovisa Svensson
Sekreterare

Alexandra Sjösten
Justerare



Jubileumsbal

Kontonr. Namn Antal Summa Förslag 2015 Nuvarande

Försäljning dryck/bar
snaps 500 x   30 kr =   15 000 kr 
Försäljning dryck/bar   40 000 kr 
Summa   55 000 kr 

Arrangemang intäkter
Balbiljetter studenter 250 x   850 kr =   212 500 kr 
Balbiljetter alumner 50 x   1 100 kr =   55 000 kr 
Eftersläppsbiljetter 100 x   80 kr =   8 000 kr 
Summa   275 500 kr 

Försäljning mat
Barmat 50 x   50 kr =   2 500 kr 
Summa   2 500 kr 

Summa intäkter   333 000 kr 

Kostnad systemvaror
Fördrink 300 x 15 kr =   4 500 kr 
Förrättsdryck 300 x 25 kr =   7 500 kr 
Huvudrättsdryck 300 x 40 kr =   12 000 kr 
Snaps 500 x 20 kr =   10 000 kr 
Dryck Sexa 300 x 20 kr =   6 000 kr 
Summa   40 000 kr 

Kostnad varm mat
Sittning 300 x 465 kr =   139 500 kr 
Sexa mat 300 x 20 kr =   6 000 kr 
Kaffe/Te 200 x 12 kr =   2 400 kr 
Summa   147 900 kr 

Arrangemang kostnader
Övriga eftersläppskostnader   5 000 kr 
Underhållning middag   4 400 kr 
Underhållning eftersläpp   5 500 kr 
Teknik   20 000 kr ?
Barkostnader   25 000 kr 
Bilhyra   2 000 kr 
Medaljer   14 375 kr 
Vakter   15 000 kr ?
Summa   91 275 kr 

Hyreskostnader (tillfälliga hyror)
Hyra AF borgen, hela borgen   60 000 kr 
Summa   60 000 kr 

Förbrukningsmateriel
Bordsdekoration/mög som ser fint ut   8 000 kr 
Förbrukningsmaterial sittning/bar   5 000 kr 
Summa   13 000 kr 

Tillsyningsavgifter myndigheter
Alkoholtillstånd   4 500 kr 
Summa   4 500 kr 

Arvoden/ersättningar övriga
Övrigt sex   - kr 0
Serveringspersonal   - kr 0
Summa   - kr 0

Summa kostnader   356 675 kr 

Resultat - 23 675 kr 


